
 Zápis OV č. 4/19 
Osadní výbor: Osadní výbor Šipší (OV) 
Datum:   1. 16. 9. 2019 v 18.00 hod. 

Přítomní: 
 
 
Nepřítomní:  
Zapisovatel: 
Hosté: 

Předseda: Martin Suchánek 
Členové: Martin Hlavatý, Ivan Kapusta, Svatava Keltnerová, Aleš Kerner, Juraj Kozák, Tomáš 
Pilc, Ondřej Skřivan, Alexandr Špalek, Petr Vávra, František Záleský  
Josef Krištof, Zdeňka Balšánková, Jan Lenk a Hana Žampachová (omluveni) 
Pavlína Daňková 
Jan Harsa 

Za město Kutná 
Hora: 

 
Silvia Doušová 

Příští jednání: 21.10. 2019 v 18 hod, ZŠ J. Palacha (sraz před družinou ul. Studentů) 
 
a) Program jednání: 
 
Dopravní radary: 

• Diskuze na téma rady a jejich přínos. Umístění na „rychlých“ a přehledný ulicích vs. nebezpečné 
úseky. Byl by radar přínosem na Šipší? 

 
Kontrola minulého zápisu: 

• Opravené lavičky 
• Údržba a kontrola pískovišť, dětská hřiště – úpravy vykonávané TS stále pokračují.  

J. Kozák komentoval: Nedochází k výměně písku, ale pouze dosypání nového. 
  
Družina ul. Studentů: 

• Mgr. Doušová informovala, že bylo v objektu provedeno měření na výskyt azbestu a výsledkem je 
množství, které není zdraví nebezpečné. Paní místostarostka otevřela diskuzi, co s objektem: a) 
demolice stavby – zelená plocha, b) oprava a následný pronájem (výpůjčka) dětské skupině, c) nechat 
objekt chátrat 

• M. Suchánek připomenul, zápis Zápis OV č. 2/19 a jednomyslné doporučení demolice objektu 
osadním výborem s cílem vybudovat zelené parkovací plochy a vysadit stromy.  

 
Objekt bývalé Avie: 

• sídli zde malé firmy 
• město není vlastníkem, nemá kompetence s touto lokalitou cokoli uskutečnit 

 
Opletalova ulice: 

• je nutná oprava – nekvalitní vozovka, propadlé kanály  
 
Veřejné osvětlení: 

• problémy s viditelnosti v mlze 
• snižování světelnosti  
• neosvětlené ulice jsou nahlášeny na TS 

 
Připomínky podané na generel dopravy (GD): 

• Další jednání pracovní skupiny GD včetně pozvaných zástupců OV se bude konat 2. 10. ve 14:30 hod. 
2019. Připomínky k současně zaslaným návrhům organizace dopravy a parkování na sídlišti Šipší byly 
po následné diskuzi upraveny:  

 
 



Podněty do Generelu dopravy: 
• Lučanská dolů 
• Viničná nahoru 
• Hlavní ulice Havířská stezka  
• V Zahradách obrácený směr, než je v návrhu 
• Dolní jednosměrně k marketu Penny   

 
Další požadavky OV Šipší: (z předcházejícího jednání 3/19) 
 

• Rostoucí počet parkujících firemních dodávek: 
o diskutováno omezení a přesun např. do ul. Vítězná/Ortenova u OC 

• Řešit parkoviště na konci ulice J. Palacha / Šandova: 
o dopravní značení  
o velké terénní nerovnosti v obou částech – značný pohyb podloží 

• Vyznačení parkování u lékárny Šandova 
•  ,,Šalátkovo“ náměstí – zredukovat množství betonových ploch a vytvořit z nich zelená parkovací místa. 
• Přechody pro chodce: 

o Problematický chodník u obchodního centra InterCora – nenavazující chodník a ani přechod pro chodce. 
• Info z úřadu – Na Studních č.71 a č.72 probíhá pokládka zámkové dlažby: 

o realizace TS KH 
o návrh: zatravňovací pásy mezi domy vznikne parkoviště cca 10 míst 

§ nutno prioritizaci v rámci Šipší diskutovat s OV. 
  
Podněty k dopravnímu generelu budou dále doplňovány a zpřesňovány na základě diskuze s občany. 
 
Finanční příspěvek z města na činnost osadního výboru:  

• M. Suchánek navrhnul rozpočet osadního výboru na drobné útraty (např. občerstvení) využít v plném 
rozsahu na nákup stromů. Osadní výbor jednomyslně podpořil návrh výsadby stromů dle tohoto 
návrhu. Dále viz. žádost na technické oddělení, které vybere místo s ohledem na inženýrské sítě atd. 

 
Technické oddělení: 

• Požádat o výsadbu živého plotu na ul. Mazáková – oddělit dětské hřiště od komunikace,  
aby nedocházelo ke kolizi účastníků dopravy a míčem apod. 

 
 Stížnosti: 

• Občané si stěžují na nepořádek a hluk spojený s klienty neziskové organizace sídlící v OD PASÁŽ. 
 

 

 
b) Úkoly: 

• Oslovit pana Procházku, odbor správy majetku a na příštím jednání si jít prohlédnout objekt družiny. 
• Zaslat připomínky ke GD  
• Technické oddělení, p. Šesták - výsadba živého plotu ul. Mazáková a strom osadního výboru 

 
Zapsala: Ing. Pavlína Daňková 
Elektronicky ověřil: Martin Suchánek 


